
Commissie Milieu en Mobiliteit 15 september 2021

De fractie van het CDA heeft de volgende vraag ingediend:

Naar aanleiding van de brief over drukte en veiligheidsproblemen rond de N224 in Woudenberg: 

Onderkent de gedeputeerde de problematiek en wat is de stand van zaken mbt onderzoek? Welke 

oplossingsrichtingen staat hij voor en in hoeverre zijn lokale suggesties gehoord en meegenomen.


